
RM.0002.6.1.2014                       
PROTOKÓŁ Nr 1/2014

z I Sesji VII kadencji Rady Miejskiej
w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 01 grudnia 2014 roku.

Ad. 1 

Sesja rozpoczęła się uroczystym odsłuchaniem Hymnu Polski o godz 11.00. Otwarcia I Sesji Rady 

Miejskiej VI kadencji w Piotrkowie Kujawskim dokonał Pan Piotr Dziubich, najstarszy radny. Po-

witał wszystkich zebranych. Powiedział: „Działając na podstawie uprawnienia ustawowego wynika-

jącego z art. 20 ust. 2c ustawy o samorządzie gminnym – otwieram pierwszą Sesję Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim siódmej kadencji. Witam serdecznie Panie i Panów radnych, gratulując 

jednocześnie wyboru na tak zaszczytną 

ale i odpowiedzialną funkcję, jaką jest funkcja radnego. Witam serdecznie Burmistrza – elekta w 

osobie Pana Sławomira Henryka Boguckiego. Witam równie serdecznie ustępującego Burmistrza 

Pana Mirosława Skoniecznego, witam osoby zaproszone i biorące udział w dzisiejszych obradach.

Ad. 2-6

- Pan Piotr Dziubich: „Proszę teraz o zabranie głosu Pana Pawła Sebastiana Betlińskiego – Prze-

wodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej w Piotrkowie Kujawskim, celem złożenia informacji o

wynikach wyborów do Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim. 

- Pan Paweł Sebastian Betliński odczytał treść Obwieszczenia Komisarza Wyborczego w Bydgosz-

czy z dnia 22 listopada 2014 r. o wynikach wyborów do rad na obszarze województwa kujawsko – 

pomorskiego a następnie wręczy radnym zaświadczenia o wyborze do Rady Miejskiej.

- Pan Piotr Dziubich: „Proszę ponownie o zabranie głosu Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wy-

borczej w Piotrkowie Kujawskim, celem złożenia informacji o wynikach wyborów Burmistrza Mia-

sta i Gminy Piotrków Kujawski.” 

- Pan Paweł Sebastian Betliński odczytał treść Obwieszczenia Komisarza Wyborczego w Bydgosz-

czy z dnia 22 listopada 2014 r. o wynikach wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast na 

obszarze województwa kujawsko – pomorskiego a następnie wręczył Panu Sławomirowi Henryko-

wi Boguckiemu zaświadczenie o wyborze na stanowisko Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Ku-

jawski.

- Pan Stanisław Kwiatkowski powiedział, że na sesji powinien najpierw złożyć ślubowanie Bur-

mistrz.

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że najpierw ślubowanie składa Rada a następnie Burmistrz 

ślubuje przed ukonstytuowaną Radą. Jest to zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym.

- Pan Piotr Dziubich: „Wykonywanie mandatu radnego uwarunkowana jest złożeniem ślubowania 



(art. 23a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym). Po odczytaniu przeze mnie roty ślubowania, pro-

szę radnych o wypowiedzenie słowa „ślubuję”. Do słowa tego można dodać zdanie „Tak mi dopo-

móż Bóg”. Ślubowanie składać będziemy na sztandar Gminy. Proszę wszystkich o powstanie.

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej Gminy i jej mieszkańców”

Najmłodszego wiekiem radnego – Pana Krystiana Betlińskiego proszę o odczytanie listy radnych w 

kolejności alfabetycznej.”

Radni złożyli ślubowanie w kolejności: radny senior, następnie radni alfabetycznie.

- Pan Piotr Dziubich: „Teraz ślubowanie złoży Burmistrz – elekt.

Proszę wszystkich o powstanie: Zgodnie z art. 29a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym  objęcie 

obowiązków przez burmistrza następuje z chwilą złożenia wobec rady gminy ślubowania 

o następującej treści :„Obejmując urząd Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, uroczyście 

ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra 

publicznego i pomyślności mieszkańców Miasta i Gminy”. Ślubowanie może być złożone 

z dodaniem zdania : „Tak mi dopomóż Bóg”.

- Pan Sławomir Henryk Bogucki złożył ślubowanie w następującym brzmieniu: „Obejmując urząd

Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu,

a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców

Miasta i Gminy. Tak mi dopomóż Bóg.” Treść ślubowania podpisana przez Burmistrza stanowi

załącznik do niniejszego protokołu.

- Pan Mirosław Skonieczny – ustępujący Burmistrz, przekazał symboliczny klucz do bram Miasta i

Gminy Piotrków Kujawski na ręce Burmistrza – elekta, Sławomira Boguckiego. Pogratulował mu

zwycięstwa  w  wyborach.  Gratulacje  złożył  także  nowo  wybranym  radnym.  Życzył  wszystkim

owocnej pracy dla dobra gminy.

- Pan Sławomir Bogucki podziękował wyborcom za to, że obdarzyli go takim zaufaniem. Zapewnił,

że swój mandat będzie sprawował godnie dla dobra wszystkich mieszkańców.

- Pan Piotr Dziubich podziękował ustępującemu Burmistrzowi za to co zrobił dla gminy w ciągu

ostatnich trzech kadencji urzędowania i pogratulował nowo wybranemu Burmistrzowi. Obu Panom

życzył sukcesów.

Ad. 7-9 

- Pan Piotr Dziubich: „Stwierdzam, że w dzisiejszej Sesji uczestniczy 15 radnych na ogólną liczbę 

15 radnych. Podaję zatem do protokołu, że Rada może obradować i podejmować uchwały. Na dzi-

siejszą sesję Panie i Panowie radni otrzymali porządek obrad, który w dalszej części przedstawia się



następująco (odczytał załączony porządek obrad). W związku z tym  zwracam się z pytaniem, czy 

są uwagi do przedstawionego porządku obrad, czy są inne propozycje ?”

Uwag nie było. Radni przystąpili do głosowania:

Porządek obrad został  przyjęty jednogłośnie,  za jego przyjęciem głosowało 15 radnych, głosów

przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Sekretarzem  I  Sesji  Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim VII kadencji  został  Radny,  Pan

Krystian Betliński.

Ad. 10 a-b

- Pan Piotr Dziubich odczytał treść projektu regulaminu głosowania w wyborach Przewodniczącego

Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim oraz projekt uchwały Nr I/1/2014 w sprawie przyjęcia

w/w regulaminu.

Uwag  do  projektu  regulaminu  radni  nie  zgłosili,  uchwała  Nr  I/1/2014  w  sprawie  przyjęcia

regulaminu głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim

została  przyjęta  jednogłośnie.  15  radnych  głosowało  za  jej  przyjęciem,  głosów  przeciwnych  i

wstrzymujących się nie było.

Powołano  Komisje  Skrutacyjną  do  przeprowadzenia  głosowania  tajnych  w  sprawie  wyboru

Przewodniczącego i  dwóch Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Piotrkowie Kujawskim w

następującym składzie:,

- Halina Wawrzyniak (zaproponowana przez Mariusza Wojciechowskiego) – wyraziła zgodę.

- Krystian Betliński (zaproponowany przez Joannę Karmowską) – wyraził zgodę,

- Tomasz Jaroński (zaproponowany przez Krystiana Betlińskiego) – wyraził zgodę.

Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w w/w składzie głosowało 15 radnych. 

- Na Przewodniczącego Rady Miejskiej zgłoszono następujące kandydatury: 

   -  Arkadiusz Włodarski (zgłoszony przez Andrzeja Schmidta,  który umotywował podanie tej

kandydatury następująco: „Pan Arek pogodzi Radę, jest osobą młodą i zdolną.”). Pan Arkadiusz

Włodarski wyraził zgodę na kandydowanie.

- Pan Krzysztof Żak zapytał Pana Włodarskiego jaki ma pomysł na bycie Przewodniczącym Rady?

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że nie wie jakiej odpowiedzi oczekuje od niego Pan Żak. 

- Pan Krzysztof Żak odpowiedział, że aby na niego zagłosować musi wiedzieć jakie ma on plany.

-  Pan  Arkadiusz  Włodarski  powiedział,  że  zamierza  kierować  pracami  Rady  i  godnie  ją

reprezentować.

- Pan Mariusz Wojciechowski powiedział, że to wyborcy zadecydowali o tym, że w gronie nowej

Rady jest wiele osób spoza grona opcji ustępującego Burmistrza oraz spoza grona nowo wybranego

Burmistrza i to spośród tych osób należy wybrać Przewodniczącego Rady. Powiedział, że ma na



myśli kobietę, bo kobiety ponoć łagodzą obyczaje. Zaproponował na stanowisko Przewodniczącego

Panią Joannę Halinę Karmowską.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że nie ukrywa swojego zdziwienia tą propozycją i poprosiła

o chwilę do namysłu w sprawie wyrażenia zgody na kandydowanie.

- Pan Piotr Dziubich zapytał Panią Joannę Karmowską o to czy wyraża zgodę na kandydowanie?

- Pani Joanna Karmowska wyraziła zgodę.

- Pan Krzysztof Żak zapytał Panią Karmowską o to jaki ma pomysł na bycie Przewodniczącą Rady.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że jej osoba może być dobrym środkiem na funkcjonowanie

Rady. Powiedziała, że kieruje się wyższymi wartościami i rozmawia o potrzebach oraz zamierza

wychodzić do ludzi i placówek. Dodała, że cała Rada powinna patrzeć w jedną stronę, po to aby

mieszkańcom żyło się lepiej.

Prowadzący sesję Piotr  Dziubich ogłosił 10 minut przerwy, podczas której Komisja Skrutacyjna

przygotowała urnę i karty do głosowania.

Po przerwie Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia głosowania. Członkowie Komisji

ostęplowali  karty  do  głosowania,  uprzednio  umieszczając  na  nich  nazwiska  kandydatów  na

Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim,  w  kolejności  alfabetycznej

(wykorzystane karty do głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu). Zapieczętowano

także  urnę.  Następnie  rozdano  radnym  karty  do  głosowania,  po  czym  radni  przystąpili  do

głosowania.  Karty  umieszczono  w  urnie.  Następnie  Komisja  Skrutacyjna  otworzyła  urnę,

przeliczyła głosy, a na tę okoliczność sporządzono protokół, który stanowi załącznik do niniejszego

protokołu. Następnie protokół odczytano.

W wyniku głosowania tajnego Przewodniczącą Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim została

wybrana Pani Arkadiusz Joanna Halina Karmowska, która otrzymała ważnych głosów co stanowi

bezwzględna większość oddanych głosów.

Następstwem przeprowadzenia głosowania tajnego w w/w sprawie stało się podjecie uchwały Nr

I/2/2014  w  sprawie  wyboru  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim.  Za

przyjęciem uchwały Nr I/2/2014 głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się

nie było.

Ad. 11 

Dalszą część Sesji poprowadził Przewodnicząca Rady Miejskiej, Pani Joanna Halina Karmowska,

która ogłosiła 5 minut przerwy.

Po  przerwie  Pani  Joanna  Karmowska  treść  regulaminu   w  sprawie  głosowania  w  wyborach

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim oraz projekt uchwały w sprawie

przyjęcia w/w regulaminu Nr I/3/2014. Zapytała czy Radni zapoznali się wcześniej z niniejszym



regulaminem.

Radni odpowiedzieli, ze zapoznali się z regulaminem.

Regulamin  został  przyjęty  jednogłośnie.  Za  jego  przyjęciem  głosowało  15  radnych,  głosów

przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

- Na wiceprzewodniczących Rady Miejskiej zgłoszono następujące kandydatury: 

   -  Mariusz Wojciechowski (zgłoszony przez Halinę Wawrzyniak),  kandydat wyraził  zgodę na

kandydowanie,

    - Piotr Dziubich (zgłoszony przez Pana Sławomira Kawczyńskiego), kandydat wyraził zgodę na

kandydowanie.

    - Arkadiusz Krzysztof Włodarski (zgłoszony przez Jana Bladowskiego), kandydat nie wyraził

zgody na kandydowanie.

Głosowanie zostało przeprowadzone spośród dwóch kandydatów: Mariusza Wojciechowskiego i

Piotra Dziubicha.

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10-minutowa przerwę.

Po przerwie:

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia głosowania. Członkowie Komisji ostęplowali

karty  do  głosowania,  uprzednio  umieszczając  na  nich  nazwiska  kandydatów  na

wiceprzewodniczących  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim,  w  kolejności  alfabetycznej

(wykorzystane karty do głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu). Zapieczętowano

także  urnę.  Następnie  rozdano  radnym  karty  do  głosowania,  po  czym  radni  przystąpili  do

głosowania.  Karty  umieszczono  w  urnie.  Następnie  Komisja  Skrutacyjna  otworzyła  urnę,

przeliczyła głosy, a na tę okoliczność sporządzono protokół, który stanowi załącznik do niniejszego

protokołu. Protokół odczytano.

W wyniku głosowania tajnego wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej  w Piotrkowie  Kujawskim

został  wybrany radny:  Piotr  Dziubich,  który uzyskał  14  ważnie  oddanych  głosów,  co  stanowi

bezwzględną większość wymaganą w tym głosowaniu.

Radny Mariusz Wojciechowski otrzymał 7 ważnie oddanych głosów, co nie stanowi bezwzględnej

większości  wymaganej  w  tym  głosowaniu.  Mariusz  Wojciechowski  nie  został  wybrany  na

wiceprzewodniczącego.

Przeprowadzono II turę głosowania tajnego na wiceprzewodniczących. 

- Na wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w II turze zgłoszono następujące kandydatury: 

   - Mariusz Wojciechowski (zgłoszony przez Piotra Dziubicha), kandydat nie wyraził zgody na

kandydowanie,

    -  Krzysztof  Żak (zgłoszony  przez  Grażynę  Marię  Rybicką),  kandydat  wyraził  zgodę  na

kandydowanie.



    -  Halina Wawrzyniak (zgłoszona Przez Piotra Dziubicha), kandydatka nie wyraził  zgody na

kandydowanie z uwagi na to, że jest członkiem komisji skrutacyjnej,

   -  Sławomir  Kawczyński  (zgłoszony przez  Arkadiusza  Rybaka),  kandydat  wyraził  zgodę  na

kandydowanie.

- Pan Krystian Betlinski przypomniał radnym, że aby głos w tym głosowaniu był ważny można

postawić  tylko  jeden  krzyżyk  obok  nazwiska  jednego  kandydata.  Postawienie  znaku  x  obok

nazwiska  dwóch  lub  więcej  kandydatów  spowoduje  nieważność  głosu.  Głosowanie  zostanie

przeprowadzone z udziałem dwóch kandydatów: Sławomira Kawczyńskiego i Krzysztofa Żaka.

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia głosowania. Członkowie Komisji ostęplowali

karty  do  głosowania,  uprzednio  umieszczając  na  nich  nazwiska  kandydatów  na

wiceprzewodniczących  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim,  w  kolejności  alfabetycznej

(wykorzystane karty do głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu). Zapieczętowano

także  urnę.  Następnie  rozdano  radnym  karty  do  głosowania,  po  czym  radni  przystąpili  do

głosowania.  Karty  umieszczono  w  urnie.  Następnie  Komisja  Skrutacyjna  otworzyła  urnę,

przeliczyła głosy, a na tę okoliczność sporządzono protokół, który stanowi załącznik do niniejszego

protokołu. Protokół odczytano.

W  wyniku  głosowania  tajnego  drugim  wiceprzewodniczącym  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie

Kujawskim został wybrany radny: Sławomir Kawczyński, który uzyskał 9 ważnie oddanych głosów,

co stanowi bezwzględną większość wymaganą w tym głosowaniu. Pan Krzysztof Żak uzyskał 6

ważnie oddanych głosów, co nie stanowiło wymaganej bezwzględnej większości.

Następstwem przeprowadzenia głosowania tajnego w w/w sprawie stało się podjecie uchwały Nr

I/4/2014  w  sprawie  wyboru  Wiceprzewodniczących  Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim.

Uchwała Nr I/4/2014 została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, głosów

przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Ad. 13 a-c

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  ogłosiła  5  minut  przerwy,  podczas  której  Radni  ustalili  składy

osobowe stałych i doraźnych komisji Rady Miejskiej.

Wznowiono obrady po przerwie. 

- Pani Halina Wawrzyniak odczytała propozycje kandydatów do Komisji Rewizyjnej oraz wskazała

jej  przewodniczącego. W skład Komisji  Rewizyjnej radni zaproponowali:  Halina Wawrzyniak –

przewodnicząca, Jan Lech Bladowski – członek, Grażyna Maria Rybicka – członek.

-  Pani  Joanna  Karmowska odczytała  treść  projektu  uchwały Nr  I/5/2014 w sprawie  powołania

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, ustalenia jej składu osobowego oraz

wyboru przewodniczącego. 



Głosowanie:  15  za,  0  przeciw,  0  wstrzymujących  się.  Uchwała  Nr  I/5/2014  została  przyjęta

jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr I/6/2014 w sprawie powołania stałych ko-

misji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, ustalenia przedmiotu ich działania oraz składu oso-

bowego. Nazwiska umieszczone w składach komisji zostały odczytane zgodnie z ustaleniami podję-

tymi podczas przerwy w obradach jn. I. Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów:

1. Andrzej Schmidt 2. Arkadiusz Krzysztof Włodarski 3. Krzysztof Mirosław Żak

II. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu: 1. Tomasz Jaroński 2. Piotr Dziubich 3. Krystian Betliń-

ski III. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: 1. Mariusz Wojciechowski 2. Sławomir Kaw-

czyński 3. Jerzy Iglewski IV. Komisja Zdrowia i Porządku Publicznego: 1. Grzegorz Woźniak 2.

Piotr Dziubich 3. Jan Lech Bladowski V. Komisja Statutowa: 1. Arkadiusz Jarosław Rybak 2. Je-

rzy Iglewski 3. Grażyna Maria Rybicka.

Głosowanie: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Uchwała Nr I/6/2014 została przyjęta jedno-

głośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr I/7/2014 w sprawie wyboru przewodniczą-

cych stałych komisji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim. Nazwiska umieszczone w składach 

komisji zostały odczytane zgodnie z ustaleniami podjętymi podczas przerwy w obradach jn. 1)Ko-

misji Rozwoju Gospodarczego i Finansów - Pan Andrzej Schmidt

2)Komisji Oświaty, Kultury i Sportu - Pan Tomasz Jaroński 3)Komisji Rolnictwa i Ochrony Środo-

wiska - Pan Mariusz Wojciechowski 4)Komisji Zdrowia i Porządku Publicznego - Pan Grzegorz 

Woźniak 5)Komisji Statutowej - Pan Arkadiusz Jarosław Rybak.

 Głosowanie: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Uchwała Nr I/7/2014 została przyjęta jedno-

głośnie.

Ad. 13 d

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że na każdej pierwszej lub drugiej sesji nowo wybranej Rady, w

zależności czy wybór Burmistrza rozstrzygnięto w pierwszej czy też w drugiej turze, ustala się dla 

niego wynagrodzenie w formie uchwały, której projekt i tym razem został do Radnych dostarczony.

W zaproponowanym projekcie uchwały składniki wynagrodzenia mieszczą się w widełkach ustawo-

wych a wysokość wynagrodzenia nie różni się od wynagrodzenia poprzedniego Burmistrza.

 - Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr I/8/2014 w sprawie ustalenia wynagrodze-

nia dla Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski.

Głosowanie: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Uchwała Nr I/8/2014 została przyjęta jedno-

głośnie.



Ad. 13 e

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr I/9/2014 w sprawie ustalenia wysokości 

diet dla Radnych Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim.

Głosowanie: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Uchwała Nr I/8/2014 została przyjęta jedno-

głośnie.

Ad. 14

- Pani Jolanta Zalesińska – Skarbnik Miasta i Gminy Piotrków Kujawski złożyła informację na te-

mat stanu budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. Powiedziała, że: „Stan rachunku bankowego

wynosi: 3.100.000,00 zł, lokaty: 1.250.000,00 zł, co stanowi razem: 4.350.000,00 zł. Środki refun-

dacji, które wpłyną na nasz rachunek w 2014 lub w 2015 roku: środki unijne – budowa sieci wodo-

ciągowej dla miejscowości Bycz – stawiska – Trojaczek – Wincentowo – Teodorowo – II etap – 

605.000,00 zł, środki unijne – wyposażenie świetlic wiejskich w miejscowościach: Zborowiec, 

Rudzk Mały Gradowo – 24.000,00 zł, środki unijne – przygotowanie i wydanie folderów, broszur, 

zdjęć oraz filmu promującego Miasto i Gminę Piotrków Kujawski – 10.000,00 zł, środki FOGR – 

droga Piotrków Kuj. – Tomisławice – 140.000,00 zł, środki NFOŚiGW – opracowanie planu gospo-

darki niskoemisyjnej – 30.000,00 zł, razem 809.000,00 zł. Inwestycje do zapłaty do 31.12.2014 r.: 

ul. Kujawska – 500.000,00 zł, parking przy przystanku PKS – 52.000,00 zł, dokumentacja - chodnik

ul. Włocławska – 15.000,00 zł, dokumentacja - droga Czrnotka – 8.000,00 zł, dokumentacja – 

oświetlenie parku – 6.500,00 zł, rekultywacja składowiska odpadów – 26.000,00 zł, przydomowe 

oczyszczalnie ścieków – 45.000,00 zł, razem 652.500,00 zł. Zadłużenie: kredyty – na budowę hali 

(termin spłaty 2019 r.) – 1.155.000,00 zł, na hydrofornię (termin spłaty 2025 r.) – 3.238.550,00 zł, 

razem 4.393.550,00 zł, zadłużenie stanowi 14,83 % w tym zadłużenie wymagalne stanowi 0,00 zł.”

Ad. 15

- Pan Mariusz Wojciechowski złożył interpelacje w sprawie szybkiej interwencji osuszenia parkin-

gu znajdującego się obok Zespołu Szkół i Placówek w Piotrkowie Kujawskim. Jego zdaniem ktoś 

źle wykonał tam odwodnienie.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że myśli, iż przy udziale Rady uda się wygospodarowac jakieś 

pieniądze na ten cel.

Ad. 16 

- Pan Marian Stramowski zapytał czy członkowie Komisji Rewizyjnej mogą być członkami innych 

komisji?



- Pani Joanna Karmowska odpowiedziała, że mogą, oprócz przewodniczącego komisji. Poprosiła 

Radnych o udanie się po sesji do biura Rady Miejskiej w celu pobrania materiałów dla nich przygo-

towanych.

- Pan Sławomir Bogucki poprosił Radę o współpracę.

Ad. 17

Zamknięcie I Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 13.10

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:

                       ................................

                                                                                       Przewodnicząca Rady Miejskiej:

                                                                                           Joanna Halina Karmowska

                                                                                             ..........................................

 

 

 


